
Protokół Nr LXVIII/2024 
z LXVIII Sesji Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 27 marca 2024 r.   
 
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Uczestnicy obrad zostali poinformowani poprzez wywieszenie na drzwiach wejściowych na 
salę posiedzeń o treści klauzuli informacyjnej o przetwarzaniu danych w związku 
z transmisją, utrwalaniem i udostępnianiem nagrań obrad Rady Miejskiej Białogardu za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk - treść klauzuli stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu. 
 
Porządek Sesji:  
1. Otwarcie Sesji, w tym: 

- stwierdzenie „quorum”, 
-  przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej Białogardu, 
- wystąpienia mieszkańców. 

2. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej w Białogardzie za rok 2023. 

3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie za 
rok 2023 rok. 

4. Informacja Burmistrza o działalności w okresie między sesjami Rady oraz wykonywaniu 
uchwał   Rady. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:  
a) w sprawie przyjęcia dofinansowania realizacji projektu pod nazwą „Opracowanie planu 

adaptacji do zmian klimatu dla miasta Białogard” - druk A, 
b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2024 - druk B, 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 - druk C,  
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 

- druk D, 
e) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie informacji 

o dodatkowych (nowych) kandydatach na ławników zgłoszonych w wyborach 
uzupełniających do Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2024-2027- druk E, 

f) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Łokietka w Białogardzie dotyczącej remontu  
oraz modernizacji ulicy Łokietka - druk F, 

g) w sprawie skargi dotyczącej działalności Prezesa Zarządu Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością „Białogardzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego” 
z siedzibą w Białogardzie - druk G. 

6. Sprawy organizacyjne Rady, w tym wnioski, informacje i oświadczenia. 
7. Zamknięcie Sesji.    
  
 
Ad 1.  Otwarcie Sesji, w tym: 
 

O godz. 914 Przewodniczący Rady Miejskiej T. Strząbała wypowiedział formułę 
„Otwieram obrady LXVIII  Sesji Rady Miejskiej Białogardu”.  

Przewodniczący Rady - poinformował, że w ostatnich dniach odeszła od nas  
wieloletnia Dyrektorka Przedszkola Miejskiego nr 3 „Niezapominajka” i Żłobka Miejskiego 
„Niezapominajka" w Białogardzie Pani Anna Przydatek. 

Odeszła Pani Bogusława Kluczyk emerytowana pracownica Urzędu Miasta Białogard, 
a także odeszła Pani Wanda Lipińska mama Pani Burmistrz. 
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           Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie pamięci 
zmarłych minutą ciszy. 

 
Przewodniczący Rady - poinformował, że o godzinie 1130 w celu umożliwienia udziału 

w ceremonii pogrzebowej Pani Wandy Lipińskiej zarządzi przerwę, która będzie trwała do 
godz. 1430. 

 
- stwierdzenie „quorum” 

     
               Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdził quorum. 
    Według listy obecności na sali obrad obecnych było 20 radnych.  Rada była władna 
do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć.  

        
       -  przedstawienie porządku obrad 

         
   Przewodniczący Rady - przedstawił porządek obrad. Pytał czy są uwagi do 

porządku obrad? 
       

Radny M. Siwek - w imieniu grupy radnych wnioskował o rozszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały  sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk H. 
Projekt uchwały był procedowany na komisjach.  
 
          Przewodniczący Rady - poinformował, że przychyla się do wniosku radnego M. Siwka. 
                  
          Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął procedurę głosowania.   

 
Rada Miejska Białogardu przegłosowała wniosek o  wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu – druk H. 
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 2 protokołu. 

Porządek obrad został rozszerzony. 
 

 
      -  przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej Białogardu 

 
    Przewodniczący Rady - pytał czy są uwagi do protokołu z LXVII Sesji Rady Miejskiej 

Białogardu? 
       
       Uwag nie zgłoszono. 

                    
                Przewodniczący Rady Miejskiej -  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z LXVII Sesji Rady Miejskiej Białogardu. 

 
Rada Miejska Białogardu przyjęła protokół z LXVII Sesji Rady Miejskiej Białogardu. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 protokołu. 
           
               - wystąpienia mieszkańców 

 
    Przewodniczący Rady - poinformował, że w okresie międzysesyjnym do 

Przewodniczącego Rady wpłynął jeden wniosek mieszkańca o wystąpienie na sesji. Osoba 
zainteresowana ab zainteresowana nie stawiła się  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował o przejściu do punktu 2 porządku 

obrad. 
Od godziny 922 w sesji uczestniczył radny W. Czurko. Na sesji obecnych było 21 

radnych. 
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Ad 2. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania  
          Przemocy Domowej w Białogardzie za rok 2023. 
 
          Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego  
do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Białogardzie J. Symoczko.  
   
  Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował o otwarciu dyskusji. 

 
Rada Miejska Białogardu nie prowadziła dyskusji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował o przejściu do punktu 3 porządku 
obrad. 
 
Ad 3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
          w Białogardzie za rok 2023 rok. 
 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Białogardzie K. Budzyła. 
 
            Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował o otwarciu dyskusji. 

 
Rada Miejska Białogardu nie prowadziła dyskusji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował o przejściu do punktu 4 porządku 
obrad. 
 
Ad 4. Informacja Burmistrza o działalności w okresie między sesjami Rady oraz 
          wykonywaniu uchwał Rady. 
          
           Informację przedstawiła i omówiła Zastępca Burmistrza K. Siwek. 
 

Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 
 
Zastępca Burmistrza, Sekretarz Miasta P. Janowski, Naczelnik Wydziału Inwestycji 

i Zamówień Publicznych K. Ulanowska udzielali odpowiedzi na pytania radnych. 

Po wyczerpaniu dyskusji w punkcie 4 porządku Przewodniczący Rady Miejskiej 
poinformował o przejściu do punktu 5 porządku obrad. 
 
Ad 5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:  

 
a) w sprawie przyjęcia dofinansowania realizacji projektu pod nazwą 

„Opracowanie planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta Białogard”  
- druk A 

 
                 Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski.   
             
                Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii komisji. 
 
            Opinie Komisji: 

1) Komisja Rewizyjna - pozytywna (za - 2, przeciw - 0, wstrzymało się - 2)                                   
2) Komisja Budżetu i Finansów -  pozytywna (za - 5 jednogłośnie)                                                                  
3) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - pozytywna (za - 4 jednogłośnie)  
4) Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska -  pozytywna (za - 5 jednogłośnie) 
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                 Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 
  

      Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 
 
      Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 

 
                 Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął 
procedurę głosowania.   

 
Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

dofinansowania realizacji projektu pod nazwą „Opracowanie planu adaptacji do 
zmian klimatu dla miasta Białogard” - druk A. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/547/2024. 

  
b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2024 - druk B 
 

                Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej E. Zaklika.   
       
                Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii komisji. 
 
           Opinie Komisji: 

1) Komisja Rewizyjna -  pozytywna (za -  4 (jednogłośnie)                                
2) Komisja Budżetu i Finansów -  pozytywna (za - jednogłośnie)                                                                   
3) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - pozytywna (za - 4 jednogłośnie)   
4) Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska -  pozytywna (za - 5 jednogłośnie) 

       
               Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 

  
    Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  
 
    Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 
 
    Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 

 
               Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął 
procedurę głosowania.   
            

Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na rok 2024 - druk B. 
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/548/2024. 
 
    c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 - druk C  
 

             Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.   
                     
             Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii komisji. 
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         Opinie Komisji: 

1) Komisja Rewizyjna - pozytywna (za - 4 jednogłośnie)                                   
2) Komisja Budżetu i Finansów - pozytywna (za - 5 jednogłośnie)                                                                    
3) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - pozytywna (za - 4 jednogłośnie)   

 
            Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 

  
 Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 
 
 Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 

 
            Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął procedurę 
głosowania.   
            

      Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały o zmianie uchwały 
budżetowej na rok 2024 - druk C. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/549/2024. 

 
O godz. 1130 Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach do godziny 

1430.    O godz. 14 37  Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady.  
            
            Konturowano obrady zgodnie z przyjętym porządkiem. 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata  
       2024-2034 - druk D 

          
             Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.   
             
              Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii komisji. 
 
          Opinie Komisji: 

1) Komisja Rewizyjna - pozytywna (za - 4 jednogłośnie)                                   
2) Komisja Budżetu i Finansów - pozytywna (za- 5 jednogłośnie)                                                                    
3) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - pozytywna (za - 4 jednogłośnie) 

 
              Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 

  
   Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 
 
   Rada Miejska Białogardu nie prowadziła dyskusji. 

                  
               Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął procedurę głosowania.   

 
Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 - druk D, 
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/550/2024. 
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e) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie 
informacji o dodatkowych (nowych) kandydatach na ławników zgłoszonych 
w wyborach uzupełniających do Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 
2024-2027 - druk E 

 
         Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Miejskiej.    
       
         Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  
o przedstawienie opinii komisji. 
 
         Opinia Komisji Rewizyjnej - pozytywna (za- 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1) 
 
         Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 

  
         Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  

 
         Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 

 
         Rada Miejska Białogardu nie prowadziła dyskusji. 
                  
         Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął procedurę głosowania.   
 

Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w szczecinie informacji o dodatkowych (nowych) 

kandydatach na ławników zgłoszonych w wyborach uzupełniających do Sądu 
Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2024-2027- druk E. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/551/2024. 

 
 

f) w sprawie petycji mieszkańców ulicy Łokietka w Białogardzie dotyczącej remontu  
oraz modernizacji ulicy Łokietka - druk F 
 

         Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
         i Petycji J. Andrysiak. 
 
          Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 
opinii komisji. 
 
         Opinie Komisji: 

1) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - pozytywna (za - 3 jednogłośnie) 
2) Komisja Rewizyjna - pozytywna (za - 2, przeciw - 0, wstrzymało się - 2)                                   
3) Komisja Budżetu i Finansów - pozytywna (za- 5 jednogłośnie)                                                                    
4) Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska- pozytywna (za - 4, przeciw - 0,  

                                                                                                 wstrzymało się -1)  
 

             Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 
  

  Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  
 
  Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 
  
  Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 
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               Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął 
procedurę głosowania.   
            
Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie w sprawie petycji 

mieszkańców ulicy Łokietka w Białogardzie dotyczącej remontu oraz modernizacji 
ulicy Łokietka - druk F. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/552/2024. 

 
g) w sprawie skargi dotyczącej działalności Prezesa Zarządu Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością „Białogardzkie Towarzystwo Budownictwa Społecznego” 
z siedzibą w Białogardzie - druk G 

       
          Projekt uchwały przedstawi Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz  
          Andrysiak. 
 
           Przewodniczący Rady Miejskiej - poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii komisji. 
 
         Opinie Komisji: 

1) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - pozytywna (za - 2, przeciw-1,  
                                                                                                        wstrzymało się -0) 

2) Komisja Rewizyjna - pozytywna (za- 2, przeciw - 0, wtrzymało się - 2)                                   
3) Komisja Budżetu i Finansów -  pozytywna (za - 3, przeciw- 0, wstrzymało się -2)                               

 
            Przewodniczący Rady - pytał czy są stanowiska klubów radnych? 

  
Nie zgłoszono stanowisk klubów radnych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - otworzył dyskusję. 
 
Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 

 
Od godziny 1526  w sesji nie uczestniczył radny M. Kopczyński. Na sesji obecnych 

było 20 radnych. 
 
             Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął procedurę 
głosowania.   
            
Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie skargi dotyczącej 
działalności Prezesa Zarządu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością „Białogardzkie 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego” z siedzibą w Białogardzie - druk G. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/553/2024. 

 
         h) w sprawie mandatu radnego Rady Miejskiej Białogardu- druk H 
              
              Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Miejskiej.  
             
              Opinie Komisji:                             

1) Komisja Budżetu i Finansów - pozytywna (za - 5 jednogłośnie)                                                                    
2) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych -  pozytywna (za -  4  

                                                                                                        jednogłośnie) 
3) Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska -  pozytywna ( za - 4, przeciw - 0,  

                                                                                                     wstrzymało się -0)  
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    Przewodniczący Rady Miejskiej - złożył wyjaśnienia dotyczące sprawowania 

mandatu radnego a następnie otworzył dyskusję. 
 

    Rada Miejska Białogardu przeprowadziła dyskusję. 
       
    Od godziny 1617 w sesji nie uczestniczył radny P. Szyszlak. Na sesji obecnych było 

19 radnych. 
 
    Radny W. Czurko - zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

Komisji. 
    

               Przewodniczący Rady Miejskiej -  rozpoczął procedurę głosowania.   
 

Rada Miejska Białogardu przegłosowała wniosek formalny o odesłanie projektu 
uchwały do Komisji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej T. Strząbała - poinformował o wyłączeniu się  
z głosowania.   

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji nie uzyskał akceptacji 

Rady Miejskiej Białogardu.  
 

Rada Miejska Białogardu przegłosowała projekt uchwały w sprawie mandatu radnego 
Rady Miejskiej Białogardu - druk H. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej T. Strząbała - poinformował o wyłączeniu się  

z głosowania.   
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Rada Miejska Białogardu podjęła uchwałę Nr LXVIII/553/2024. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji w punkcie 5 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował 
o przejściu do punktu 6 porządku obrad. 

 
Ad 6. Sprawy organizacyjne Rady, w tym wnioski, informacje i oświadczenia. 
 
           Przewodniczący Rady Miejskiej - przypomniał radnym o rocznych oświadczeniach  
majątkowych, które należy złożyć w terminie do 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 
grudnia roku poprzedniego. 
          
           Radny K. Pietrzak - poinformował, że jako delegat Rady Miejskiej w Stowarzyszeniu 
Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych cyklicznie spotykał z Prezesem Stowarzyszenia 
Tomaszem Wegnerem. Ostatnie spotkanie miało miejsce w tym tygodniu.  

Obecnie w miesiącu marcu firma zewnętrzna zbiera dane i tworzy bilans 
stowarzyszenia, a więc żadnych danych na ten moment nie przytoczy. 

Generalnie stowarzyszenie jest na plus. Reaguje na bieżąco na potrzeby 
potencjalnych najemców swoich hal i swoich punktów.  

U tych najemców bywa różnie, jak to też różnie bywa na rynku usługowo-handlowym.  
Jedna z największych hal, która do tej pory była zajmowana przez firmę Savi, ulegnie 

prawdopodobnie zmniejszeniu. To jest właśnie odpowiednia reakcja na te potrzeby. Firma 
zatrudnia mniej osób niż kiedyś, a więc co za tym idzie potrzebuje mniej miejsca. Pozostałe 
miejsce będzie mogło być wygospodarowane na nową firmę. 

Jest potencjalny inwestor, który się interesuje tym miejscem, osoba ze Stanów 
Zjednoczonych, która również chciałby swój biznes otworzyć.   

Trochę nieciekawa w swojej konstrukcji jest umowa najmu jednej z hal, z tego 
względu, że nie uwzględniała chociażby inflacji i była zawarta na bardzo długi okres czasu.  
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Rozmowy trwają. Otworzy to też furtkę do tego, aby tę umowę można było na nowo 
stworzyć bądź renegocjować.  

Pojawił się pewien przełom jeżeli chodzi o nieruchomość w Tychowie, całkiem spory 
budynek, którego stowarzyszenie już od kilku lat jest właścicielem. Budynek jest 
remontowany. Trwają również rozmowy z władzami Tychowa nad jego przeznaczeniem, 
prawdopodobnie pod mieszkania wytchnieniowe.  

Jeżeli chodzi o granty to jesteście Państwo na bieżąco, bo to jest też w opinii  
publicznej.  

Jako obserwator stowarzyszenia jestem zadowolony. Podoba mi się to, co tam się 
dzieje. Nie ma decyzji zbyt daleko idących, wizjonerskich. Rynek jest różny.  

Na razie trzeba się zatroszczyć o to, aby  wszystkie hale, które są obecnie dostępne 
były zajęte, przez najemców, którzy podpiszą też stosowne umowy ze stowarzyszeniem. 

Wesołych Świąt wszystkim.   
 
Radny R. Borkowski - poinformował, że chciałby podsumować działalność radnego,  

prawie dziesięciu lat pracy w Radzie. 
Słyszeliśmy niejednokrotnie „aktywny radny”. Wszystko można sprawdzić w BIP, kto 

ile napisał interpelacji. Z mojej strony to jest ponad czterysta dwadzieścia interpelacji, 
osiemdziesiąt dyżurów.   

Wypowiem się co mi jako radnemu udało się zrobić – sklep „Dino” na ul. Chopina.  
Firma „EL-PRO” przyjechała na rozmowy. To są dodatkowe miejsca pracy. Mam 

nadzieję, że się uda.  
Podprogram Plus na lata 2021-2023 i obecnie na lata 2023-2027- jako koordynujący 

tę żywność.  
Nielegalna wycinka drzew. Ktoś musiał złożyć donos do Prokuratury. To nie był 

anonim. Udało się osądzić sprawców. Jak to się potoczyło wiemy sami. Nie wiem czy oni 
zapłacili karę czy dalej przeciągają.   

Interwencja w sprawie zamkniętych basenów. Odkryte baseny są dalej otwarte 
i cieszą się popularnością.  

Konkurs „Wiem kim jestem”. Też tego nie było w  Białogardzie. Konkurs talentów 
z wysokimi nagrodami.  

Piknik rodzinny, balon dla dzieci. Nikt nie zamówił jeszcze balonu, jeżeli chodzi 
o Białogard. 

 Działania towarzyszące i szereg działań integracji z mieszkańcami. Było tego sporo. 
 Byłem przez chwilę Przewodniczącym Komisji Mieszkaniowej. Do tej pory nie wiem 

kto i dlaczego zostałem usunięty z tej komisji. 
Byłem Przewodniczącym Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych, gdzie też 

zostałem usunięty.   
Uzasadnienie wyroku było jednoznaczne, że po części miałem rację. Cieszę się, że 

sprawa zakończyła się pozytywnie.   
Przy współpracy niejednokrotnie było głośno przez mikrofon gdy pytałem o skatepark, 

czyli ten bubel, który został zrobiony za sto tysięcy. 
Mówimy teraz głośno, że skatepark ma być zrobiony. Skatepark z prawdziwego 

zdarzenia to miniony złotych. Taki skatepark jest w Połczynie - Zdroju. Można pojechać, 
zobaczyć. 

Ktoś mnie nazwał  debilem. Poszło to gdzieś w eter i też nie usłyszałem przeprosin. 
Wypadałoby gdzieś wypowiedzieć się na ten temat. To było tylko zapytanie o drugi etap, 
pieniądze które zostały wydane.  

Współpraca nie układała się tak, jak powinna się układać i tak jak było obiecane. 
Mam taką nadzieję, że w końcu to się zmieni. Będzie nowa Rada i będziemy wszyscy razem 
współpracować bez względu na opcje polityczne.  

Nie wiem czy ja będę w Radzie, kto będzie Burmistrzem. Każdemu życzę jak 
najlepszego wyniku wyborczego. 

Na koniec mieszkańcom, urzędnikom, Szanownym radnym i ich rodzinom życzę 
wesołych Świąt i dużo  zdrowia. 
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 Ad 7. Zamknięcie Sesji.    
          Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 1629 Przewodniczący Rady Miejskiej 
wypowiedział formułę:  „Zamykam obrady LXVIII Sesji Rady Miejskiej Białogardu.”.  
 
protokołowała: Joanna Kamińska  

 
 

 

   PRZEWODNICZĄCY 
                                                                                                  RADY MIEJSKIEJ 
 
                                                                                                 /-/ Tomasz Strząbała  

 
 

 


